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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 16 december.

In dezelfde periode van vorig jaar wensten we familie en 
vrienden een zalig en vrolijk kerstfeest. We verwelkomden 
het nieuwe jaar met verse moed en goede voornemens. Voor 
ieder was er een wens, een bemoediging, een aanzet tot iets 
nieuws. Toch zullen we ons 2020 blijven herinneren als het jaar 
van het coronavirus, mondmaskers en de lockdowns.

Lastige tijden
De eindejaarsperiode is voor bepaalde mensen sowieso al 
een moeilijke tijd: ouderen, alleenstaanden, minder begoeden. 
Nog meer dan andere jaren echter gaan zij nu gebukt onder 
eenzaamheid. Sommigen hebben het ook fi nancieel moeilijk om 
de eindjes aan elkaar te knopen. Laten we hen niet vergeten 
en in deze donkere dagen een vonkje licht of een sprankeltje 
hoop in de duisternis voor hen zijn. Een kaartje schrijven, even 
bellen, een bezoekje aan het venster,… het kan een wereld van 
verschil maken.

Koop lokaal!
En vergeet ook onze plaatselijke handelaars niet. Door de 
opeenvolgende lockdowns kregen ze zware klappen te verduren. 
Terwijl zij de deuren moesten sluiten, schoot de onlineverkoop 
de hoogte in. Ik wil dan ook een warme oproep doen aan alle 
Hulshoutenaren om bij voorkeur te winkel-hieren: in Hulshout, 
Houtvenne en Westmeerbeek. Steek onze winkeliers en 
horeca-uitbaters een hart onder de riem en hou onze 
dorpskernen bruisend en levend.

Namens onze voltallige N-VA-afdeling wens ik u fi jne
feestdagen toe. Hoe fi jn die zullen zijn, hebben we zelf in 
handen. Maak zelf uw Kerstmis en nieuwjaar en deel die met 
uw naasten, buren en dorpsgenoten, met al 
uw geliefden.

Op een warm en hoopvol 2021!

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Beste Hulshoutenaren

Politiepost Westmeerbeek blijft dan toch open
De politiezone Zuiderkempen had plannen om de politiepost in Westmeerbeek te sluiten. De enige argumenten voor een 
eventuele sluiting waren van fi nanciële en organisatorische aard. Het voorstel lag eind 2019 al op tafel, maar werd uitgesteld op 
vraag van enkele politieraadsleden, waaronder die van N-VA Hulshout.

Eensluidend advies
De drie Hulshoutse fracties, CD&V, N-VA en Groen, hielden een open debat over het 
voorstel. Uit de geheime stemming bleek overduidelijk dat de gemeenteraad van Hulshout 
de politiepost open wilde houden. Met dat advies trok de burgemeester naar het 
politiecollege waar hij het standpunt van Hulshout toelichtte. Daarop werd er beslist de 
politiepost open te houden.

Duidelijk signaal
N-VA Hulshout is zeer tevreden met de genomen beslissing. Bovendien dringen we er nog 
steeds op aan om werk te maken van de slimme camera’s.

Bart Ceulemans, Gemeenteraadslid 

Kurt Winkelmans, Voorzitter
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Vallei van de Grote Nete erkend als natuurreservaat
Vlaams minister Zuhal Demir heeft de vallei van de Grote Nete officieel erkend als natuurreservaat. Door de erkenning  
ontvangt Natuurpunt vanaf dit jaar subsidies voor het dagelijks beheer en onderhoud van het reservaat.

De komende jaren zullen er dankzij dit initiatief 
duizenden bomen aangeplant worden, wat de aantrek-
kingskracht van het gebied alleen maar zal verhogen. 
“Er moet ook een toegankelijkheidsplan opgemaakt 
worden, zodat bezoekers maximaal kunnen genieten 
van de natuur die er floreert zonder de draagkracht 
van het gebied aan te tasten”, zegt minister Demir.

N-VA Hulshout is zeer tevreden met het werk van de 
minister. “Dit resulteert in een win-win voor mens én 
natuur in onze gemeente”, weet Kurt Winkelmans, 
voorzitter van N-VA Hulshout.

Over bomen en wind…
In het voorjaar vernamen we dat er op het industrieterrein van Hulshout vijf windturbines zouden komen met een hoogte van 
iets meer dan 200 meter. De timing, locatie en omvang van het project waren op zijn zachtst gezegd ongelukkig gekozen. Niet 
alleen zouden de megaturbines veel te dicht bij onze woonkernen van Hulshout en Heultje komen, de coronacrisis maakte het 
bovendien nog eens onmogelijk om informatie te verkrijgen over het technisch dossier van meer dan 600 pagina’s.

De georganiseerde digitale infosessies waren geen waardig  
alternatief voor een groepsdiscussie. Alle kritische vragen  
werden ontweken of nietszeggend beantwoord door de ‘experten’ 
van de bouwheer. Veiligheidsissues en gezondheids- 
problematieken werden als een heel klein risico ingeschaald, 
effecten van slagschaduw op mensen en bedrijven geminimaliseerd 
en minderopbrengsten van zonnepanelen als bijkomstig  
beschouwd.

Buurtbewoners niet op de hoogte
Daarnaast bleek een aanzienlijk aantal omwonenden niet of 
nauwelijks op de hoogte te zijn van de plannen. De gemeente 
Westerlo leverde een negatief advies af voor het project, maar 

Hulshout gaf een gunstig advies met slechts enkele opmerkingen. De 
honderden bezwaarschriften werden zomaar van tafel geveegd. 
De N-VA vermoedt dus dat er verborgen belangen meespeelden. 
De algemene gezondheid van de inwoners bleek voor Hulshout 
compleet irrelevant. 

Wegens foutieve gegevens in het dossier, werd de vergunning 
opgeschort en werd een nieuw openbaar onderzoek gestart. 
Onze N-VA-fractie stelde daarover verschillende vragen op de 
gemeenteraad. Zoals wel vaker, bleven die onbeantwoord. De 
antwoorden van de bevoegde schepen die onze voorzitter wel 
kreeg, waren op zijn minst schandalig te noemen. 

Aanvraag geweigerd
Uiteindelijk besliste N-VA-minister van Omgeving Zuhal Demir 
om de aanvraag te weigeren. We zijn uiteraard opgetogen dat 
de minister de risico’s van de windturbines op die plaats wél 
goed heeft ingeschat. N-VA Hulshout is bovendien trots dat we, 
over de partijgrenzen heen, een belangrijke inbreng hadden in 
dit dossier aan de zijde van de actiegroep ‘Windstille Kempen’. 
Met de nodige technische achtergrond legden zij de gevaren en 
negatieve gevolgen van het project bloot.

 Door de erkenning ontvangt Natuurpunt nu jaarlijks subsidies voor het domein.

 Door de erkenning ontvangt Natuurpunt nu jaarlijks subsidies 
voor het domein.

Wim Moris
Bestuurslid

Filip Laurijssen
Bestuurslid
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Prestigeproject boven basisvoorzieningen voor inwoners
N-VA Hulshout kwam via informele weg te weten dat derden informatie krijgen over een miljoenenproject in onze gemeente 
zonder dat dit behandeld werd op de gemeenteraad. Meer dan de helft  van onze inwoners wordt op die manier buitenspel gezet. 
De grootschaligheid van Ter Nethe roept heel wat vragen op.

Wat is de impact op het vlak van 
mobiliteit? De bestaande voet- en fiets-
paden bieden de zwakke weggebruiker 
onvoldoende veiligheid. De gevolgen voor 
de Bruulstraat, Grote Baan en het kruis-
punt met de Vaartstraat en Vaartdijkstraat 
zijn niet onderzocht. Wie voor Hulshout 
koos omwille van zijn rustige, landelijke 
omgeving, wordt geconfronteerd met 
verstedelijkte toestanden. Door het 

wegtrekken van de gemeentelijke diensten 
en de scholen uit het dorpscentrum wordt 
het dorpsweefsel, het kloppende hart van 
de gemeente, ontbonden.

Landbouwgrond opgeofferd
Ook op ecologisch vlak loopt het plan 
volledig mank. Het project grenst aan 
één van de mooiste natuurgebieden van 
de Kempen. Toch verkiest de gemeente in 
betonstoptijden om vele hectaren land-
bouwgrond nodeloos op te offeren. 
Tegelijk voldoet de huidige infrastructuur 
van scholen, woonzorgcentra, bibliotheek 
en administratie ruimschoots. Andere, 
meer dringende infrastructuurwerken 
worden daarentegen op de lange baan 
geschoven.

Rekening voor Hulshoutenaar
Gezien de zware investeringen die 
gebeurden tijdens de vorige én de huidige 

legislatuur, is het onvermijdelijk dat de 
Hulshoutenaar daarvoor de rekening 
gepresenteerd krijgt. N-VA Hulshout is 
voorstander voor een duurzame ont-
wikkeling van onze gemeente. Wij breken 
een lans voor een open en realistische uit-
werking, waarin de verschillende aspecten 
van elk project op een degelijke manier 
uitgewerkt én gebudgetteerd worden. Zo 
kan het landelijke karakter van Hulshout 
bewaard blijven, gekoppeld aan een 
optimale dienstverlening.

Hertelijk dank!
Vorig jaar stelde N-VA Hulshout voor om wildreflectoren te plaatsen langs de 
Booischotseweg aan de Herenbossen. Het heeft wat voeten in de aarde gehad, maar 
uiteindelijk zijn ze toch geplaatst. De wildreflectoren zijn in het belang voor ieders 
veiligheid. Een pluim voor het gemeentebestuur én het mooie initiatief van de N-VA. 
Hertelijk dank!

Wist je dat?
  U vanaf heden als inwoner online kan bekijken of uw grond mogelijks een risicogrond is in verband met vervuiling? 
Dat kan op volgende website: www.degrotegrondvraag.be

  U gevonden portefeuilles en/of huissleutels gewoon mag deponeren in een brievenbus van Bpost?

  Het wijkkantoor in Westmeerbeek momenteel gesloten is door de coronacrisis? Indien u een klacht of 
aangifte wil doen, moet dat in het Veiligheidscentrum in Westerlo, Merodedreef 15.

  Gemeenteraadslid Dorien Van Opstal en haar man Bart de trotse ouders werden van Kamil? 
Ook bestuurslid Anne Horemans beviel van een dochtertje, Olivia. Proficiat aan beide gezinnen!

  Nog meer pril geluk! N-VA-gemeenteraadslid Laura Kunnen trad in het huwelijksbootje met Miguel 
Coenen! Het huwelijk vond plaats in coronatijden, maar we houden dat feestje zeker te goed.

Site Ter Nethe: 

Bea De Schutter, 
ondervoorzitter

Laura Kunnen, 
gemeenteraadslid
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


